
Ordinært styremøte
26. Januar 2023, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

11 2023 Godkjenning av innkalling V

godkjent med tommel opp

12 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Mads sekretær, ra

13 2023 Godkjenning av referat V

14 2023 Orienteringer O

• Rachel (leder)

1. pratet med Dag Magnu, som har tilbydd oss å benytte en lang rull
med griptape for å gjøre trappoppgangen til lillefy mer sikker.

2. har gjort ytterlige forberedelser til hyttetur i STK-FYS1100 er gjort,
Pejman er blandt annet rekruttert til kjøkkenet, og Sander skal bleste
i forelesninger. Turen foregår fra 11 til 12 Mars.

3. Opplyser om at vi behøver master-representant for CS programmene,
Anna har fått tilbud om å fylle opp denne rollen, og vi avventer
hennes avgjørelse.

• Sander (plakat ansvarlig) har festet opp plakater som varsler om allmøte
for FFU, samt blestet dette i forelesninger.
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• Håkon (Emneevaluering) har samlet statistikk om emneevalueringer. Disse
er oppsumert, og ligger tilgjengelig på FFU-driven som Emneevaluering
H2022.

• Rebecca har fullført regnskapet for H22. Alle kontoutskrifter er lagt inn.
Bedriftsoppgaven, samt årsoppgaven ligger tilgjengelig på FFU-driven.

• Elías har arrangert FiO. Det tas selvkritikk på noe av planleggingen rundt
dette, med sen blesting i fokus, og skal planlegge litt grundigere fra tid-
ligere av neste gang. Det påpekes en god resepsjon på presentasjonen, og
det tas gjerne i mot forslag til neste FiO.

• Dag ønsker å legge ut plakat på SoMe for å bleste allmøtet. Han skal få
PDF-en, slik at dette kan gjøres.

• Kristoffer har vært på MNSU møte 23.01.23.

1. De har planlagt et Bowling arrangement for de diverse fagutvalgene.
2. Kristoffer er nå med i likestilling og mangfoldsutvalget
3. Det oppfattes at resultatene av SHOT undersøkelsen ikke tros på

at de som sitter på det meste av ansvar, akkurat hvilken rolle dette
tilsvar klarer ikke huskes på møtet.

4. Det utrykkes at MNSU trenger flere medlemmer.

15 2022 Gjennomgang av budsjett O/D

Budsjett for V23 finnes på FFU-driven, under Nestledder mappen, i V2023.
Alle kostnader har kommentar med forklaring. Det undersøkes hvor mye merch
kunne koste, dette tar sander ansvar for. Det vises bekymring for Vipps sin gebyr
på våre transaksjoner alt, og vi har ikke en løsning på dette. Det gis utrykk for
at dette er særlig et problem for nøklene som har et depositum på 500NOK.
Det nye refusjonsskjemaet kommer til å ligge i nye gruppechatten for FFU. Det
nevnes også at hytteturen ikke bør hete spinntur"i referatet. Vi ser etter annen
inntakskilde for å dekke kaffen.

16 2023 Eventuelt O/D

Det avtales å holde et møte neste tirsdag 16:15 (Jan 31), for å planlegge Bachel-
orseremonien, da vi ønsker å være tidlig ute. Kristoffer og Benedetta melder
seg frivillig til å telle stemmer på fysisk fagutvalg sitt allmøte. Vi vil gjerne ha
QR-kode på skjemaet. Vi trenger i tillegg noen til å telle stemmer for statutt-
endringer. Pejman behøver hjelp på kjøkkenet på spinntur. Rebecca, Magnus og
Anton melder seg disponibel.

17 2023 Møtekritikk O/D

7 min over møtetid.

check-out kl 16:52
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Navn på referent
Mads S. Balto
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